
 
 
 
 
Hoe kunnen we onze horeca ondernemers 
helpen? 
 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: D.C. van Deutekom, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Commissievragen CDA Huizen over hoe kunnen we onze horeca helpen? 
Datum: 6 mei 2020 

 

Geacht college, 

Afgelopen periode is voor heel veel ondernemers een zware periode geweest en ondanks de 
versoepeling zijn de problemen nog niet voorbij. Ook voor onze horecaondernemers en daar willen 
we graag uw aandacht voor vragen.  
Het is mooi om te zien dat er creatieve ideeën ontstaan zoals de afhaalservices en dat deze 
initiatieven ook gewaardeerd worden door onze inwoners. Maar dit is voor de meeste ondernemers 
echter niet voldoende om hun hoofd boven water te kunnen houden.  
 
Op 6 mei heeft het kabinet bekend gemaakt dat de horecaondernemers per 1 juni hun 
horeca/terrassen mogen openen. Daarbij zullen zij dan uiteraard rekening moeten houden met de 
1,5 meter afstand. Echter de meeste horecagelegenheden zijn te klein om winst te kunnen maken 
met minder tafels.  

Met de zomer op komst zitten we volop in het terrassenseizoen. Als horecaondernemers de 
mogelijkheid zouden kunnen krijgen om hun terras flink uit te breiden in de openbare ruimte, 
kunnen zij voldoende afstand creëren tussen de gasten en daarmee voldoende omzet halen om de 
deuren open te kunnen houden. Uiteraard met in achtneming van de veiligheidseisen voor de 
hulpdiensten en rekening houdend met de 1,5 meter economie. 

1. Is het College het eens met het CDA dat de horeca een belangrijke functie heeft in Huizen? 
2. Hoe staat het college tegenover de suggestie om horecaondernemers meer ruimte te geven 

voor terrassen in de openbare ruimte te geven? 
3. Is het college bereid om naar de precario bijdrage van de horecaondernemers aan de 

gemeente te kijken, daar de ondernemers geen gebruik hebben kunnen maken van hun 
terrassen? 



4. Indien het antwoord van het College op vraag 1 bevestigend is, heeft het College misschien 
nog andere suggesties op welke wijze zij de horecaondernemers kunnen ondersteunen om 
zich op rendabele wijze aan te passen aan de 1, 5 meter economie? 
 

Graag zien wij de beantwoording van de vragen voor de commissie Fysiek Domein van 13 mei 2020, 
het liefst schriftelijk (vooraf), anders mondeling in de commissievergadering.  

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

Met vriendelijke groeten, 

 
Danielle van Deutekom 
raadslid CDA Huizen 

 


